
Mestské zastupiteľstvo v Strážskom 

 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  

konaného dňa 14. septembra 2023 

 

 

 

Prítomní:   Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor  

   

 

Návrhová komisia: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, PaedDr. Eva Matuchová 

Hlasovanie: 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík,  

PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Zdržala sa: PaedDr. Jana Dzurillová 

      

  

Overovatelia:  Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová 

Hlasovanie: 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík,  

PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Zdržala sa: PaedDr. Jana Dzurillová 

 

      

     

Zapisovateľka:         Jana Balická 
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O t v o r e n i e 

 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril o 13,15 hodine a viedol Patrik Magdoško, ktorý 

privítal poslancov a ostatných prítomných.  

 

P r o g r a m  

1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.   Kontrola plnenia uznesení 

5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

6.   Čerpanie rozpočtu MsPS mesta Strážske k 30.06.2023  

7.   Plnenie finančného rozpočtu mesta Strážske k 30.06.2023  

8.   Zrušenie Uznesenia č. 267/2022 bod B/11 zo dňa 12.05.2022 Podanie žiadosti  

      o nenávratný finančný príspevok NFP310010CFB5 na sprostredkovateľský orgán v rámci   

      výzvy nasledovne: 

- kód výzvy OPKZP-PO1-SC111-2017-32 

- názov projektu: Výstavba kompostoviska v meste STRÁŽSKE 

- výška maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa 

stanovená z celkových oprávnených výdavkov  558 878,90 € predstavuje čiastku  

27 943,95 € 

- financovanie prípadných neoprávnených výdavkov projektu 

9.   Návrh na II. zmenu rozpočtu mesta Strážske rozpočtovým opatrením č. 2/2023   

10. Návrh Dodatku č. 5 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov od zákonných  zástupcov  

      za pobyt detí v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na štúdium v základnej  

      umeleckej škole, na činnosti centra voľného času, školského klubu detí a na čiastočnú   

      úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach. 

11. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015, ktorým sa schvaľuje Prevádzkový poriadok  

      pohrebísk  

12. Žiadosť o schválenie dlhodobého nájmu a možnosti budúceho prevodu vlastníckeho  

      práva k pozemku pre účel výstavby stanice záchrannej zdravotnej služby 

13. Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – Správa za I. polrok 2023 

14. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 14.09.2023  

15. Informácie zo zasadnutí komisií  

16. Interpelácie poslancov 

17. Diskusia-Rôzne 

18. Záver 

 

Hlasovanie za schválenie programu:  

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 
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MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení 

 

Informoval primátor:  

Úlohy z Uznesenia č. 275/2023 zo dňa 21.06.2023: 

- Zverejniť zámer na prenájom   nebytových priestorov 

- miestnosť 1.36 - o rozlohe 21,17 m² 

- miestnosť 1.37A - o rozlohe 19,8 m² 

- miestnosť 1.24A - o rozlohe 15,52 m² 

- podiel spoločných nebytových priestorov (čakáreň, chodba, toaleta) o rozlohe  

27,49 m²  

SPOLU: 83,98 m² v objekte administratívnej budovy Mestského úradu v Strážskom, súpisné 

číslo 300, nachádzajúcej sa na Námestí A. Dubčeka pre TOMCARE s. r. o., Vihorlatská 622/6, 

072 22  Strážske, IČO: 55 320 163 s termínom splnenia 07.07.2023 - úloha splnená, zámer bol 

zverejnený, táto záležitosť je v štádiu riešenia.  

  

- Zverejniť zámer na prenájom nebytových priestorov  

- miestnosť 1.35 - o rozlohe 23,6 m²,  

- miestnosť 1.34 - o rozlohe 11,4 m²,  

- podiel spoločných nebytových priestorov (čakáreň, chodba, toaleta) o rozlohe  

27,49 m²  

SPOLU: 62,49 m² v objekte administratívnej budovy Mestského úradu v Strážskom, súpisné 

číslo 300, nachádzajúcej sa na Námestí A. Dubčeka pre Zubná ambulancia svätej Rity s. r. o., 

Orechová 16, 066 01 Humenné, IČO: 53 605 080 s termínom splnenia 07.07.2023 – úloha 

splnená, zámer bol zverejnený, je v štádiu riešenia. 

 

- Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na uzatvorenie zmluvy o nájme nebytových 

priestorov – garáže s termínom splnenia 31.07.2023 – úloha splnená, do stanoveného termínu 

boli na mestský úrad doručené tri návrhy, pričom všetci uchádzači splnili podmienky 

uvedenej súťaže. Na základe výberu najvhodnejšieho návrhu komisia odporúča primátorovi 

mesta uzavrieť s úspešným uchádzačom zmluvu na nájom nehnuteľnosti garáž č. 3, ul. 

Obchodná 253, Strážske. 
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- Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na uzatvorenie zmluvy o kúpe cenných papierov – 

akcií s termínom splnenia 31.07.2023 – úloha splnená, do stanoveného termínu nebol na 

mestský úrad doručený žiadny návrh.  

 

Termíny plnenia bodov B/5 a B/6 časti ukladá Uznesenia č. 275/2023 trvá do 31.12.2023.  

 

Kontrolu plnenia uznesení MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 5: Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ  

 

Informoval primátor: 

 

Pripomienky MUDr. Jurečkovej, PhD.: 

– je nejaký plán, či harmonogram čistenia kanalizácie ulíc mesta ? 

Čistenie kanalizácie je v majetku a správe VVS, a. s., spoločnosť má svoj harmonogram, ktorý 

je možné vyžiadať, aby sme ho mali k dispozícii. Kanalizácie v meste boli čistené pred rokom. 

- na ul. Družstevná 495 je zlomený poklop na šachte – bolo to ihneď po zasadnutí MsZ 

opravené. 

 

Pripomienka p. Baánovej: 

-vyrovnať parkovisko na ul. Mierová 630, sú tam už obrovské jamy. 

Parkovisko bolo vyrovnané hneď na druhý deň. 

PaedDr. Dzurillová – už sú tam zas jamy, je to len krátkodobé riešenie. 

 

Pripomienka PaedDr. Dzurillovej: 

-žiadam informovať aj poslancov o dátume stretnutia, ak by sa chceli zúčastniť. 

Všetci poslanci boli informovaní o dátume, bola im zaslaná aj verzia štúdie, ktorá bola na 

stretnutí prerokovaná. Pripomienky, ktoré vzišli od prítomných na stretnutí s občanmi boli 

zapracované a je už vypracovaná finálna verzia s 85 parkovacími miestami. 

 

Na ostatné pripomienky bolo zodpovedané na minulom zasadnutí MsZ. 

 

Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ zobralo MsZ na vedomie. 
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K bodu č.6: Čerpanie rozpočtu MsPS mesta Strážske k 30.06.2023 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

 

PaedDr. Dzurillová – kde boli vysadené stromčeky v počte 146 kusov ? 

- rozpočet MsPS je k 30.06.2023 vyčerpaný viac ako 55 %, bude postačujúci do konca roka ? 

 

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS – stromčeky boli vysadené na cintoríne, na kúpalisku a v 

mestskom parku.  

Rozpočet MsPS bude postačujúci, je to živý materiál, bude sa riešiť zmenou rozpočtu MsPS. 

 

Čerpanie rozpočtu MsPS mesta Strážske k 30.06.2023 MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 7: Plnenie finančného rozpočtu mesta Strážske k 30.06.2023 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

 

Ing. Drutár, predseda finančnej komisie – podľa podrobného prehľadu plnenia príjmov, ako aj 

čerpania výdavkov  v tabuľkovej časti rozpočtu  je zrejme, že v prvom polroku 2023 sa 

rozpočet mesta plní úmerne k danému obdobiu. Vzhľadom na skutočnosť, že v priebehu roka 

vznikajú nepredpokladané,  respektíve   nerozpočtované  príjmy a taktiež výdavky,  je 

potrebné promptne reagovať na  vzniknuté zmeny, aby bolo možné zabezpečiť plynulé 

financovanie potrieb mesta.  

Komisia odporúča Plnenie finančného rozpočtu mesta Strážske k 30.06.2023 zobrať na 

vedomie. 

Plnenie finančného rozpočtu mesta Strážske k 30.06.2023 MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 8: Zrušenie Uznesenia č. 267/2022 bod B/11 zo dňa 12.05.2022 Podanie žiadosti  

o nenávratný finančný príspevok NFP310010CFB5 na sprostredkovateľský orgán 

v rámci  výzvy nasledovne: 

- kód výzvy OPKZP-PO1-SC111-2017-32 

- názov projektu: Výstavba kompostoviska v meste STRÁŽSKE 

- výška maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa 

stanovená z celkových oprávnených výdavkov  558 878,90 € predstavuje čiastku  

27 943,95 € 

- financovanie prípadných neoprávnených výdavkov projektu 
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Písomný materiál mali poslanci k dispozícii. Primátor informoval, že dôvodom na stiahnutie 

verejného obstarávania z kontroly Sprostredkovateľského orgánu a ukončenie projektu 

„Výstavba kompostoviska v meste Strážske“ je časová tieseň. Pre zdĺhavosť verejných 

obstarávaní, ktoré bolo potrebné vykonať na stavebnú časť aj prislúchajúcu techniku, nie je 

možné stihnúť termín do konca roka.  

 

MsZ ruší: 

Bod B/11 Uznesenia č. 267/2022 bod B/11 zo dňa 12.05.2022 Podanie žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok NFP310010CFB5 na sprostredkovateľský orgán v rámci výzvy OPKZP-

PO1-SC111-2017-32 „Výstavba kompostoviska v meste Strážske“. 

 
Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Vladimír Šandor, Zdržal sa: Ing. Viliam Olbricht, PhD. 

 

MsZ žiada: 

Primátora mesta o stiahnutie verejného obstarávania z kontroly Sprostredkovateľského 

orgánu a ukončenie projektu: „Výstavba kompostoviska v meste Strážske“ (310011BCF5) v 

rámci výzvy OPKZP-PO1-SC111-2017-32. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 9: Návrh na II. zmenu rozpočtu mesta Strážske rozpočtovým opatrením  

č. 2/2023   

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

 

MsZ schvaľuje:  

V súlade s ods. 2 písmenom a), b) § 14 Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov II. zmenu rozpočtu mesta 

rozpočtovým opatrením č. 2/2023 

a) povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov a to o 100 547,00 €  
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b)presun rozpočtových prostriedkov na podpoložkách rozpočtu uvedených v prílohách bez 

celkovej zmeny príjmov a výdavkov upravený v bode a) 

Rozpočet po navrhovanej zmene ako vyrovnaný. 

 

Príjmy vo výške:   8 059 371,87 € 

Výdavky vo výške  8 059 371,87 € 

Príjmy: 

Bežný rozpočet    4 916 611,59 € 

Kapitálový rozpočet     753 086,00 € 

Finančné operácie  2 389 674,28 € 

Rozpočet mesta    8 059 371,87 € 

Výdavky: 

Bežný rozpočet   4 917 009,87 € 

Kapitálový rozpočet  3 042 862,00 € 

Finančné operácie       99 500,00 € 

Rozpočet mesta   8 059 371,87 € 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 10: Návrh Dodatku č. 5 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov od 

zákonných  zástupcov za pobyt detí v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na 

štúdium v základnej umeleckej škole, na činnosti centra voľného času, školského klubu 

detí a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach. 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár.  

PaedDr. Matuchová uviedla podrobné informácie k predloženému návrhu a kriticky sa 

vyjadrila ohľadom výšky príspevkov. 

 

MsZ sa uznáša: 

Na Dodatku č. 5 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov za pobyt 

detí v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na štúdium v základnej umeleckej škole, 

na činnosti centra voľného času , školského klubu detí a na čiastočnú úhradu nákladov 

a podmienok úhrady v školských jedálňach.  
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 11: Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015, ktorým sa schvaľuje Prevádzkový 

poriadok  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár 

 

MsZ sa uznáša: 

Na Dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015, ktorým sa mení a dopĺňa Prevádzkový poriadok pohrebísk. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 12: Žiadosť o schválenie dlhodobého nájmu a možnosti budúceho prevodu 

vlastníckeho práva k pozemku pre účel výstavby stanice záchrannej zdravotnej služby 

 

Primátor informoval, že žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí obchodno-podnikateľskej 

komisie a komisie výstavby a ÚP. 

 

Ing. Olbricht, PhD., predseda komisie výstavby a ÚP – komisia odporúča schváliť. 

P. Baánová, predsedníčka obchodno-podnikateľskej komisie - Operačné stredisko záchrannej 

zdravotnej služby SR, Trnavská cesta 8/A, Bratislava žiada o schválenie dlhodobého nájmu 

a možnosti budúceho prevodu vlastníckeho práva k pozemku pre účel výstavby stanice 

záchrannej zdravotnej služby – v súvislosti s aktuálne prebiehajúcim Plánom obnovy 

a odolnosti SR nás OSZZS oslovilo so žiadosťou prenájmu pozemku C-KN p. č. 523/13 na 

výstavbu jednoposádkovej stanice ZZS. Plocha pozemku potrebného pre výstavbu je 555 m².  

Stanovisko mesta: Komisia odporúča zverejnenie zámeru na prenájom pozemku C-KN  p. č. 

523/13 o výmere 555 m² z dôvodu hodného osobitného zreteľa na 10 rokov za 1 Eur.  

Stanovisko komisie: Komisia súhlasí so stanoviskom mesta a odporúča zverejniť zámer na 

prenájom pozemku C-KN  p. č. 523/13 o výmere 555 m² z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

na 10 rokov za 1 Eur. 
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MsZ schvaľuje: 

Spôsob prenájmu časti pozemku registra C-KN 523/13, výmera  555  m2, druh pozemku:  

Zastavané plochy a nádvoria, nehnuteľnosť zapísaná na LV č. 1236, pre okres Michalovce, 

obec: STRÁŽSKE, k. ú.: Strážske: dôvod hodný osobitného zreteľa v súlade s ustanovením  

§ 9a ods. 9 písm. c) Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ schvaľuje: 

Zverejnenie zámeru na prenájom časti pozemku registra C-KN 523/13, výmera  555  m2, druh 

pozemku:  Zastavané plochy a nádvoria, nehnuteľnosť zapísaná na LV č. 1236, pre okres 

Michalovce, obec: STRÁŽSKE, k. ú.: Strážske  pre Operačné stredisko záchrannej zdravotnej 

služby Slovenskej republiky, Trnavská cesta 8/A, 820 05  Bratislava 25, IČO 360 766 43  na 

dobu určitú – 10 rokov za cenu prenájmu 1,00  €/rok z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 

súlade s § 9a ods. 9 písm. c) Zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí s odôvodnením, že 

predmetný pozemok je pozemkom na výstavbu jednoposádkovej stanice záchrannej zdravotnej 

služby v súvislosti s prebiehajúcim Plánom obnovy a odolnosti SR. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ odporúča: 

Zverejniť zámer na prenájom  časti pozemku registra C-KN 523/13, výmera555 m2 pre 

Operačné stredisko záchrannej zdravotnej služby Slovenskej republiky, Trnavská cesta 8/A, 

820 05  Bratislava 25, IČO 360 766 43. 

T: 30.09.2023      Z: MsÚ 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 
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K bodu č. 13: Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – Správa za 

I. polrok 2023 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

 

Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správu za I. polrok 2023 MsZ 

zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 14: Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 14.09.2023  

 

Predložený rozsiahly materiál mali poslanci doručený elektronicky. Primátor mal úvodný 

komentár. 

PaedDr. Dzurillová požadovala, aby jej bol doručovaný uvedený materiál v písomnej forme. 

 

MsZ zobralo na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 14.09.2023. 

 

K bodu č. 15: Informácie zo zasadnutí komisií  

 

Komisia ŽP – informoval p. Malík  

 

Členovia komisie poukázali na spriechodnenie a údržbu odtokových žľabov, ako aj vpusti 

v meste z dôvodu zmeny klimatických podmienok a častých búrok . 

Požiadavka komisie, aby pri údržbových prácach,  ktoré sa vykonávajú v meste na verejných 

priestranstvách  bol po ukončení prác spísaný preberací protokol referentom výstavby (napr. 

oprava chodníka na ulici Okružná - výmeny potrubia v realizácií SPP). 

Komisia sa zaoberala neustále sa opakujúcim javom v meste Strážske, a to znečisťovaním 

verejných priestranstiev, ako sú autobusové nástupištia, priestor trhoviska, ako aj novo 

zrekonštruovaného námestia. No aj napriek akejkoľvek  snahe Mestského podniku služieb 

mesta  sa nedarí udržiavať tieto priestory v čistote. Komisia zhodnotila, že čistotu si vytvárajú 

občania mesta svojim  prístupom k verejným priestranstvám.   

Zápis z komisie životného prostredia je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Komisia ochrany verejného poriadku – informoval p. Meňovčík 

 

Komisia sa zaoberala aktuálnou situáciou na úseku ochrany verejného poriadku v meste. 

 

Zápis z komisie ochrany verejného poriadku je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 
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Obchodno-podnikateľská komisia – informovala p. Baánová 

 

Milan Husár žiada o majetkoprávne vysporiadanie časti pozemku – navrhuje nové oplotenie 

a preloženie plynovej skrine v zmysle predloženej situácie z dôvodu dokončenia komunikácie 

ulica Za záhradami.  

Stanovisko mesta: Mesto Strážske súhlasí s uvedeným riešením, nakoľko je potrebné rozšírenie 

komunikácie a dokončenie rekonštrukcie, ktorá bola začatá v októbri 2022.  

Stanovisko komisie: Komisia súhlasí so stanoviskom mesta. 

 

Ing. Olbricht, PhD., predseda komisie výstavby a ÚP – komisia súhlasí, odporúča odkúpenie 

časti uvedeného pozemku za daných podmienok: 

- kontrola, či je dostatok finančných prostriedkov  na odkúpenie, geometrický plán, prepis 

pozemku a prekládku plynovej skrine. 

- stretnutie s p. Husárom o realizácii a financovaní nového oplotenia. 

- zabezpečiť dôkladnú fotodokumentáciu rodinného domu p. Andrejca pred realizáciou 

rekonštrukcie cesty. 

 

Tatiana Bindzárová T.M.B, Brezová 208, Strážske žiada o odpredaj parcely registra „C“ číslo 

565 , na ktorom plánuje rozšíriť zberné suroviny.  

Stanovisko mesta: Mesto nesúhlasí s odpredajom tejto parcely, MsPS plánuje využívať 

uvedený pozemok pre svoju potrebu (skleníky).  

Stanovisko komisie: Komisia súhlasí so stanoviskom mesta. 

 

Ing. Olbricht, PhD., predseda komisie výstavby a ÚP - komisia neodporúča. Majetok nie je 

vedený ako prebytočný v meste Strážske. MsPS má na danej parcele umiestnený skleník, ktorý 

plánuje využívať na zabezpečenie zelene v meste. 

 

GVP spol. s. r. o. Humenné, Tolstého 1, 066 01  Humenné žiada o stanovisko 

k podnikateľskému zámeru – postavenie predajne potravín na časti p. č. 438/1 – 1305 m². 

Ponúka 9000 tovarových položiek, drogéria činí 3000 tovarových položiek. Ponúka ovocie, 

zeleninu, čerstvé mäso a mäsové výrobky bez použitia chémie.  

Stanovisko mesta: Mesto súhlasí týmto podnikateľským zámerom na časti pozemku p. č. 438/1 

– 1305 m², považuje za prínosné rozšíriť ponuku v meste o produkty, ktoré ponúka tento 

reťazec.  

Stanovisko komisie: Komisia zaujala kladné stanovisko k podnikateľskému zámeru postaviť 
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predajňu, ale nie na tomto pozemku. Všetci členovia v hlasovaní boli za uvedené stanovisko.  

Ohľadom tejto záležitosti prebehla medzi poslancami a primátorom diskusia so súhlasným 

stanoviskom k investičnému zámeru, ale s inou lokalizáciou, prípadne iným charakterom 

prevádzky ako sendvičovým plechovým prevedením.  

 

Žiadosť Renáty Misárovej o dočasné zníženie nájmu – komisia neodporúča. 

Žiadosť Renáty Misárovej o odpustenie inflácie – komisia neodporúča. 

 

Milk Agro – ukončenie nájmu a prehodnotenie inflácie – komisia zobrala ukončenie nájmu na 

vedomie a neodporúča prehodnocovať infláciu. 

 

Packeta Slovakia s. r. o., Kopčianska 3338/82A, Bratislava – výpoveď zmluvy – komisia 

zobrala ukončenie nájmu na vedomie.  

 

- na miestnom trhovisku je nutné venovať zvýšenú pozornosť kontrolám, nakoľko sa tam 

zhromažďujú rôzne skupiny ľudí, sedia na predajných stoloch v čase, keď tam nie sú 

predajcovia. Taktiež upozorniť predávajúcich na odparkovanie áut mimo chodníka. Možno by 

bolo dobré zvažovať aj presťahovanie trhoviska na iné miesto (aj z dôvodu zvýšenia hygieny 

predaja) napr. pred CO kryt, plánovať zakúpenie iných predajných stánkov, prípadne aj 

s uzamykaním.   

- na ul. Mierová 629 – ul. Komenského 669 sa zrušilo pieskovisko, navrhujeme urobiť 

parkovisko (3 – 4 parkovacie miesta). 

- venovať zvýšenú pozornosť a finančné prostriedky na údržbu budov v meste, zatekanie 

striech (najmä U2, Broadway, kino), staré drevené okná (U2) z hľadiska bezpečnosti a šetrenia 

energií.  

- ATS Stanica Chemik – budova leží ladom – návrh mesta je ponúknuť uvedenú budovu na 

prenájom - účel stavebniny, výroba kľúčov, spojovací materiál. Komisia navrhuje pred 

vytvorením podmienok na obchodnú verejnú súťaž prehliadku uvedenej nehnuteľnosti. 

 

Zápis z obchodno-podnikateľskej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Komisia kultúry,  školstva a mládeže - informovala PaedDr. Matuchová 

 

Návrh mesta na organizovanie akcií do konca roka 2023:  

Mesiac úcty k starším, Červené maky, Mikuláš, Betlehemské jasličky, Vianočná bobaľka, 

SILVESTER a detský karneval, Vianočná akadémia (školy a školské zariadenia v meste, 

CVČ). 

Komisia návrh podporila a odporúča zorganizovať stretnutie riaditeľov MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ  
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a vedúcich záujmových krúžkov, ktorí pracujú pri referáte kultúry a športu, zástupcov 

cirkevných organizácií s referentkou školstva, kultúry a športu PhDr. Alenou Jurečkovou a 

členmi komisie za účelom nastavenia pravidiel škôl ako organizátorov a spoluorganizátorov 

kultúrnych akcií. Zapojiť do programov aj DSS Lidwina, DSS Harmónia, Strednú odbornú 

školu dopravy a služieb Strážske.  

Mesto Strážske navrhlo, aby bolo v roku 2024 usporiadaných 6 akcií s vysokou náročnosťou 

a návštevnosťou a 10 akcií v spolupráci so školami a školskými zariadeniami a 

spoločenskými organizáciami a záujmovými krúžkami. Plán obsahuje akcie s nízkym 

finančným krytím. Ide o akcie: Deň učiteľov, stavanie mája, súťaž vo varení guľášu, SNP – 

kladenie vencov, Seniorfest, Mikuláš + vianočná bobaľka a akcie s vyšším finančným krytím 

– Fašiangy, Gazdovské dni, Stražčanský jarmok + MDD. Zvážiť organizáciu akcií Deň 

matiek a Detská vianočná akadémia. Komisia odporúča zvážiť počet plánovaných akcií v 

meste s prihliadnutím na finančné možnosti v rozpočte na rok 2024. Po predložení plánu a 

čerpania finančných prostriedkov na akcie mesta v roku 2023 a plánu rozpočtu akcií na rok 

2024 komisia odporučila schváliť návrh referentky školstva, kultúry a športu o navýšenie 

finančných prostriedkov na kultúrne podujatia v meste na sumu 27 560 €. Zároveň referentka 

školstva, kultúry a športu PhDr. Alena Jurečková predložila návrh, aby časť akcií v roku 

2024 nielen pre rodičov detí/žiakov, ale aj pre občanov mesta usporiadali a vykryli vo svojej 

réžii MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ a cirkevné organizácie. Členovia komisie súhlasia s návrhom mesta. 

Mesto ako zriaďovateľ uvedené školy a CVČ financuje a je ich povinnosťou byť 

organizátormi a spoluorganizátormi kultúrnych podujatí mesta. Cirkevné organizácie a 

záujmové krúžky môžu pokryť časť akcií z dotácie mesta na kultúrne akcie a aktivity.  

Členovia komisie sa zúčastňovali jednotlivých kultúrnych podujatí mesta a tlmočili kladné 

odozvy zo strany občanov mesta, aj napriek tomu, že nie na každej kultúrnej akcií bol 

očakávaný počet účastníkov.  

PaedDr. Eva Matuchová, predsedníčka komisie v mene všetkých členov komisie vyjadrila 

požiadavku, aby komisia v budúcnosti spolupracovala na tvorbe akcií v meste, bola pred 

akciou v dostatočnom čase informovaná o príprave a podieľala sa svojimi návrhmi na 

plánovaní a organizácii akcií. 

Komisia navrhla, aby do organizovania akcií mesto zapájalo aj záujmové organizácie v meste 

(Krúžok paličkovania, Zrkadlenie, JDS, Klub dôchodcov, Únia žien, SZPB, SČK), ktoré sú 

ochotné spolupracovať a zároveň dostávajú od mesta dotáciu na svoju činnosť. 

Zápis z komisie kultúry, školstva a mládeže je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 
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Redakčná rada – informovala PaedDr. Dzurillová 

 

Pripravuje sa nové číslo novín Naše mesto,  na budúci týždeň sa bude konať zasadnutie 

redakčnej rady, takže je ešte možné zasielať príspevky do novín. 

 

Komisia výstavby a ÚP – informoval Ing. Olbricht, PhD. 

 

Všetky body už boli prejednané na dnešnom zasadnutí MsZ. 

Postrehy občanov:  

- vybudovanie rampy ul. Družstevná 504 (na náklady obyvateľov bytového domu) 

- vybudovanie rampy pri MsÚ (bankomat VÚB) 

- OD Laborec – po dokončení námestia zviesť dažďovú vodu do verejnej kanalizácie 

Zápis z komisie výstavby a ÚP je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva, bytová komisia, športová komisia a vyraďovacia 

komisia zasadnutie nemala.  

 

K bodu č. 16: Interpelácie poslancov  

 

MUDr. Jurečková, PhD. navrhla, aby hlavný kontrolór preveril nakladanie s majetkom mesta, 

konkrétne, aby vykonal kontrolu množstva uskladnených a vyskladnených dlažobných kociek 

z pôvodného námestia, aká je cena, kto ju určil, pre koho to bude príjem, podľa akého kľúča 

sa budú kocky rozdávať. Taktiež navrhla hlavnému kontrolórovi preveriť informácie ohľadom  

odpredaja drevnej hmoty po kalamite, aká je cena, kto ju určil, pre koho to bude príjem, podľa 

akého kľúča sa bude drevo rozdávať. Vadí mi, že sa to predáva, dlažobné kocky a kalamitné 

drevo by sa malo použiť na iný účel, inak využiť. 

Medzi poslancami a hlavným kontrolórom prebehla obsiahla diskusia. 

Primátor – do plánovaného zasadnutia MsZ vypracujeme právnu analýzu o danom stave 

nakladania s majetkom mesta (dlažobné kocky, kalamitné drevo). 

MUDr. Jurečková, PhD. - sme pripravení na údržbu zrekonštruovaného námestia, je 

zabezpečené zavlažovanie, máme správne stroje, ktoré sa dostanú na námestie a nepoškodia 

dlažbu, vydrží nová dlažba záťaž ? 

P. Kusý, vedúci technických služieb – sme pripravení, máme správne mechanizmy, systém na 

zavlažovanie je zabezpečený, všetko ukáže čas. 

MUDr. Jurečková, PhD. - odporúčam ošetriť nové sochy, aby nedošlo k znehodnoteniu tak, 

ako v minulosti. 

Primátor – všetky nové sochy už boli správne ošetrené. 
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MUDr. Jurečková, PhD. – je predpoklad, že v prípade, ak by bol na budúci rok prebytkový 

rozpočet, aby bol vytvorený znova rezervný fond na nepredvídateľné okolnosti, aby sme 

nemuseli odstupovať od schválených výziev a pri nových projektoch vždy počítať aj 

nepredpokladanými výdavkami. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia vysvetlila, že dnes je ťažké odpovedať, aký 

bude výsledok, posúdiť to, všetko závisí od našich daní, so štátnymi daňami by nemal byť 

problém. 

MUDr. Jurečková, PhD. - v akom štádiu je zastrešenie zimného štadióna a s tým 

spojené Memorandum o spolupráci so SZĽH ? 

- v akom štádiu je sociálny podnik, požadujem do budúceho zasadnutia MsZ predloženie 

správy od p. Lapšanského, ktorý má na starosti zrod sociálneho podniku. 

 

P. Malík – v akom štádiu je osvetlenie námestia ? 

Primátor informoval, ako bolo riešené osvetlenie námestia s tým, že 02.08.2023 bola podaná 

žiadosť o pripojenie odberného miesta na VSD, a. s. a čakáme za vyjadrením a ďalšími krokmi 

zo strany VSD, a. s. 

P. Malík – dostane mesto finančné prostriedky z eurofondov, či od štátu na opravu ciest, ktoré 

slúžili ako obchvat počas výstavby okružnej križovatky a boli poškodené ? 

Primátor – mesto podalo žiadosť o pridelenie finančných prostriedkov na opravu uvedených 

ciest. Ohľadom tejto záležitosti bolo uskutočnené stretnutie so zástupcami firmy Eurovia SK, 

s. r. o., ktorá je zhotoviteľom stavby, Slovenskou správou ciest a zástupcom  Ministerstva 

dopravy SR,  na ktorom štátny tajomník Ministerstva dopravy SR Ing.. Kmeť sľúbil, že budú 

hľadať spôsob, ako prideliť  mestu finančné prostriedky vo výške 180 000 bez DPH, čo by 

malo pokryť náklady na opravu zničených ciest v našom meste. 

P. Malík – už na minulom zasadnutí MsZ som na to poukazoval,  aj napriek tomu, že už boli 

zrušené prípojky, sú stále prevísajúce telekomunikačné kábly, pretrváva problém občanov sa 

dostať do dvorov s nákladnou technikou, dopravou. 

Primátor – vieme o tom, majiteľa stĺpov sme už viackrát kontaktovali, máme informáciu, že 

ešte stále sú tam pripojení občania, z ich strany náprava neprišla, zase sme ich kontaktovali, 

keďže do dnešného dňa to nebolo poriešené, budeme musieť znova urgovať. 

P. Malík - havarijný stav drevených stĺpov na ul. 1. mája pri rodinnom dome p. Ihnáta a  

p. Rudačka. 

P. Malík - na ul. Komenského, pri radovej výstavbe nebolo doteraz zrealizované verejné 

osvetlenie, mali sa robiť výkopové prace a osádzať stĺpy, v akom je to štádiu ? 
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P. Malík - v akom štádiu je realizácia stojísk na kontajnery, stíhame do konca roka 2023 ? 

Primátor - bolo ukončené verejné obstarávanie na zhotoviteľa stojísk, bol už doručený návrh 

zmluvy, ktorá by mala byť v priebehu budúceho týždňa podpísaná, na základe zmluvy by to 

malo byť zrealizované do konca roka. 

P. Malík - je potrebné riešiť čistotu na trhovisku – odstrániť staré pulty a zakúpiť nové 

uzamykateľné búdky. 

Primátor - v bode Diskusia budeme túto záležitosť riešiť komplexne. 

P. Malík – v akom štádiu sú rómske hliadky ? 

Primátor – mesto v predstihu vyhlásilo výberové konanie na obsadenie miest Miestnej 

občianskej a poriadkovej služby. Dňa 21.09.2023 sa bude konať výberové konanie za účasti 

zástupcov úradu práce. Projekt „MOaPS“ je ešte len v schvaľovacom procese, až keď bude 

projekt mestu schválený a zmluva bude podpísaná, je možný nástup na výkon práce, ktorá bude 

trvať 3 roky.  

 

P. Meňovčík – pri vychádzaní od Tesca je obrovská tabuľa, ktorá bráni výhľadu vodičov. 

Primátor – bolo oslovené Tesco a už bola odoslaná žiadosť na okresný dopravný inšpektorát. 

P. Meňovčík - v akom štádiu je nové detské ihrisko v parku, je už prevzaté, môžu sa tam už 

deti hrať ? 

Primátor - je oficiálne odovzdané, chýba ešte prevádzkový poriadok ihriska, ktorý 

prevádzkovateľ sľúbil, že bude v najbližšom čase dodaný a umiestnený. 

P. Meňovčík – cez detské ihrisko v meste začali pravidelne premávať deti na kolobežkách, 

hrozí zrážka mamičiek s kočíkmi, nebezpečenstvo úrazu, odporúčam umiestniť tabuľu zákaz 

vstupu s kolobežkami a bicyklami na detské ihrisko.  

 

Ing. Olbricht, PhD. - kedy bude dokončené parkovisko za bývalou budovou LDCH ?  

Primátor – mesto ešte v máji 2023 posielalo majiteľom budovy výzvu na dokončenie 

parkoviska, znova sme urgovali, aby to dokončili, nestalo sa tak, takže budeme musieť odoslať 

ďalšiu výzvu, aby v čom najkratšom čase dokončili parkovisko. 

- na ul. Družstevná dať do pôvodného stavu trepáky.  

Primátor – zem už bola vyrovnaná, staré sa už nebudú inštalovať, po dohode s MsPS sa vyrobia 

nové. 

 

PaedDr. Dzurillová – pomohla osadená rampa pri záhradkárskej oblasti  Sihoti, zlepšil sa tam 

stav ?  
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P. Kusý – v prvých mesiacoch bolo viditeľne menšie množstvo odpadov, ale v priebehu tohto 

týždňa bol enormný nárast odpadu. 

PaedDr. Dzurillová – v akom štádiu je inštalovanie mobilných defybrilátorov ? 

Primátor – v rámci rekonštrukcie námestia sme uvažovali o umiestnení mobiliáru na solárny 

režim s viacerými možnosťami. Okrem defybrilátora by bola možnosť nabíjať mobilné 

telefóny, dofúkať kolesá na bicykli a podobne. Avšak cenová ponuka bola 15 000 eur, čo je 

pre mesto dosť vysoká suma. Ak by bol umiestnený len samotný defybrilátor, cena by bola do 

2 200 eur. Je preto potrebné sa tým zaoberať v rámci rozpočtu a rozhodnúť na ďalšom 

zasadnutí MsZ. 

PaedDr. Dzurillová – funguje bezplatná sieť Wifi pre Teba na všetkých miestach, občania 

poukazujú na to, že v parku už nie je. 

Primátor – preveríme to.  

PaedDr. Dzurillová – navrhujem zaradiť do plánu výsadby v budúcom roku výsadbu nových 

stromčekov na detskom ihrisku, keďže boli zničené po búrke a chýbajú tam.  

PaedDr. Dzurillová - budú platiť rezidenčné karty aj v roku 2024, resp. navždy ? 

Primátor – karty boli určené len na sezónu, na návštevu kúpaliska, nie sú prenosné, vzhľadom 

k tomu, že bol o nich záujem, v ďalšom roku budeme uvažovať o zlepšení tejto služby. 

PaedDr. Dzurillová – parkovisko na ul. Osloboditeľov, ale aj na iných miestach v meste bolo 

zaplavené po júlovej búrke. Plánuje mesto nejaké kroky, kontaktuje inštitúcie, ktoré by riešili 

problém kanalizácie v meste, do kanalizácie je potrebné investovať finančné prostriedky. 

Primátor - mesto to rieši, v minulosti bol urobený monitoring kanalizácie v akom je stave, 

taktiež sme jednali s VVS, a. s. a žiadali ústne o prečistenie kanalizácie rizikových ulíc. Určíme 

lokalizáciu, vyhotovíme písomný zoznam miest, ktoré sú rizikové a doručíme na VVS, a. s. 

Kanalizácia v meste je stará, je v zlom stave, je potrebná komplexná rekonštrukcia kanalizácie. 

V prípade výzvy sa mesto zapojí do projektu na rekonštrukciu kanalizácie, na ktorú je potrebné 

cca 500 000 eur.  

PaedDr. Dzurillová – vieme, že sociálny podnik tento rok nebude, sľúbili sme spoločnosti 

KOOR Východ spoluprácu a to dodaním drevoštiepky, sú vyrozumení o tom, že im 

drevoštiepku nedodáme ? 

Primátor – vedia o tom, nevidia v tom problém, drevoštiepku je možné zabezpečiť aj iným 

spôsobom, dohodli sme, že to urobíme nejakou inou formou, napr. cez MsPS. Dôvodom, že 

sociálny podnik nebol tohto roku založený sú finančné prostriedky. V rámci rozpočtu je lepšie 

začať na začiatku roka 2024, je potrebné to urobiť kvalitne s jasným zámerom. Taktiež bude 

na požiadavku poslankyne vypracovaná a predložená správa ohľadom sociálneho podniku. 
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PaedDr. Dzurillová – nesúhlasím s bodom č. 4 v zápise komisie kultúry, školstva a športu: 

referentka školstva, kultúry a športu PhDr. Alena Jurečková predložila návrh, aby časť akcií v roku 

2024 nielen pre rodičov detí/žiakov, ale aj pre občanov mesta usporiadali a vykryli vo svojej réžii 

MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ a cirkevné organizácie. Prioritou škôl je vzdelávacia činnosť, nie príprava 

kultúrnych programov. Sú to tradičné akcie mesta ako Stavanie mája, Stražčanský slávik, 

Mesiac úcty k starším, Vianočný galaprogram. ZŠ nemá problém prispieť, na požiadanie mesta 

dodá kultúrny program, pomôže mestu pri organizovaní, ale nie tak ako je uvedené v tomto 

zápise.  

Medzi PaedDr. Dzurillovou, MUDr. Jurečkovou PhD. a PhDr. Jurečkovou, referentkou 

školstva, športu prebehla obsiahla diskusia. 

Primátor – aby nedošlo k nedorozumeniam, vypracujeme vysvetlenie, aby bolo jasné, ako to 

bolo myslené, ako to bolo dané a ohľadom tejto záležitosti naplánujeme spoločné stretnutie.  

 

P. Baánová –  prečo nie je opravený dilatačný pás na moste v Krivošťanoch ?  

Primátor – je to záležitosť KSK, bola podaná reklamácia na zhotoviteľa, ktorá bola uznaná 

a zhotoviteľ bol vyzvaný na opravu, dať to do pôvodného stavu, do zimy by to malo byť 

zrealizované. 

P. Baánová - nie sú zverejnené materiály MsZ na web stránke mesta. 

Primátor - sú to materiály pre poslancov, nemusia byť zverejnené. 

P. Baánová poukázala na problém, ktorý nastal v súvislosti s DSS Harmónia, ktorý už nie je 

určený pre umiestnenie dôchodcov, ale je určený len pre telesne a duševne chorých, občania 

mesta nemajú kam ísť, mesto by mohlo zabojovať. 

Primátor -  nie je to v kompetencii mesta. Ohľadom tejto záležitosti prebehli dlhé rokovania 

s KSK, ale sociálna politika a nastavenie zákonov sú už tak klasifikované, že mesto to 

nedokázalo zvrátiť. Čakajú nás dôležité rozhodnutia do budúcna, ako ďalej smerovať, kde 

umiestňovať našich  dôchodcov. Musíme rozhodnúť, či vybudujeme nový domov sociálnych 

služieb pre dôchodcov s tým, že sa mesto zapojí do výzvy, alebo budeme nútení umiestňovať 

dôchodcov do zariadení v iných mestách, čo bude dosť nákladné.  

P. Baánová - od 01.01.2024 bude v Chemku zriadený hasičský zbor pre Hnojivá a Duslo. 

Vzhľadom k tomu, že mesto nemá svoj hasičský útvar, navrhujem dohodnúť stretnutie, 

uvažovať o tom a naplánovať finančné prostriedky do rozpočtu na budúci rok. 

P. Baánová - cesta smerom k záhradám pri Laborci a k penziónu Vážka je v dezolátnom stave. 

Primátor – už sme sa touto záležitosťou zaoberali, budeme pokračovať v jej riešení. 
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PaedDr. Matuchová poďakovala zamestnancom MsPS za promptné odstránenie poruchy na  

ul. Osloboditeľov a susedom Kniežovým za čistenie kanálu. Taktiež poďakovala MsPS za 

realizáciu a pomoc pri všetkých podujatiach na kúpalisku aj v meste, ktoré splnili svoj účel. 

PaedDr. Matuchová - navrhujem prehodnotiť ZŤP občanov ohľadom vstupu na kúpalisko, aby 

sa karty ZŤP akceptovali len občanom mesta Strážske. 

MUDr. Jurečková, PhD. – aká bola účasť našich občanov na kúpalisku a na akciách ? Je to, čo 

sme očakávali, treba sa zamyslieť, že pre pre koho a za koľko. Či je ten výnos z toho, čo sme 

mi vložili taký, aký sme očakávali. 

P. Kusý poukázal na veľmi nízku návštevnosť občanov nášho mesta nielen na kúpalisku, ale aj 

na kultúrnych akciách, ktoré sa konali na kúpalisku, je potrebné do budúcna uvažovať, čo by 

sme ešte mali spraviť pre našich občanov, ako ich motivovať. 

 

Ing. Drutár – na ul. Krivošťanská je potrebné zaplátať diery na ceste, vlečie sa to už roky. 

Primátor – do konca roka to urobíme. 

Ing. Drutár – vyhodnotiť letnú sezónu kúpaliska a bufetu a pripraviť písomný materiál. 

Ing. Drutár - pri Brekove pri ceste po krajniciach stojí pri návalových dažďoch voda, je 

potrebné to vyčistiť. 

Ing. Drutár – nezabudnúť vyrúbať 3 kusy vyschnutých stromov na starom sídlisku. 

 

P. Šandor – je možné opraviť chodník vzadu za cintorínom smerom k záhradkárskej oblasti ? 

P. Kusý – je to možné, ak sa zvýši materiál na opravu, opravíme ho.  

 

Ing. Hajdučko – po navýšení dôchodkov vypadli stravníci, je potrebné to riešiť, od 01.01.2024 

budú zase zvyšovať dôchodky. 

MUDr. Jurečková, PhD. – touto záležitosťou sa pravidelne zaoberáme na komisii sociálnej 

pomoci a zdravotníctva, prehodnocujeme to, posúdime, či mesto na to má dostatok finančných 

prostriedkov, môžeme rozdať len to, čo mesto má.   

 

K bodu č. 17: Diskusia-Rôzne 

 

Primátor – písomný materiál Prehľad projektov mesta Strážske mali poslanci k dispozícii. 

PaedDr. Dzurillová – navrhujem tento materiál aktualizovať od novembra 2022.  

Prehľad projektov mesta Strážske MsZ zobralo na vedomie. 

 

Primátor – na pracovnej porade sme sa zaoberali ako vyriešiť trhovisko. Dohodli sme sa, že 
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odstránime staré pulty a zakúpime nové uzamykateľné stánky, je potrebné na to vyčleniť 

finančné prostriedky. Mestu budú poukázané finančné prostriedky zo schváleného projektu  

„Riešenie migračných výziev v dôsledku vojenskej agresie voči Ukrajine“ vo výške  

44 200 eur. Sú to financie, ktoré mesto dostane naviac a preto ich môžeme použiť aj  na riešenie 

trhoviska. Žiadosť o platbu už bola doručená,  do 10.10.2023 by už mali byť finančné 

prostriedky mestu poukázané. 

 

MsZ odporúča: 

Pripraviť návrh na riešenie trhoviska v meste s finančným krytím.  

T: 10.10.2023     Z: MsÚ  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 
Primátor – na minulom zasadnutí MsZ bola schválená dotácia vo výške 5 000 eur z rezervy 

primátora pre Športový klub Strážske – futbalový oddiel, ktorý žiadal mesto o dotáciu vo výške 

15 000 eur, bez ktorej nebude možné, aby futbalový klub ďalej fungoval. Na pracovnej porade 

poslancov sme sa dohodli, že klubu bude poskytnutá dotácia vo výške 10 000 eur z finančných 

zdrojov, ktoré mesto získalo zo schváleného projektu „Riešenie migračných výziev v dôsledku 

vojenskej agresie voči Ukrajine“. 

 

MsZ schvaľuje: 

Dotáciu pre Športový klub Strážske – futbalový oddiel vo výške 10 000 eur. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Vladimír Šandor, Zdržal sa:  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Ing. Viliam Olbricht, PhD. 

 

Primátor informoval, že na základe podmienok určených poskytovateľom dotácie je potrebné 

doplniť presné znenie uznesenia v súvislosti so schválením, vystavením a poverením primátora 

k podpisu vlastnej blankozmenky ohľadom projektu „Výstavba zberného dvora v meste 

Strážske“ nasledovne: 

 

MsZ schvaľuje: 

V súlade so Zmluvou o poskytnutí NFP č. OPKZP-PO1-SC111-217-32/76 zo dňa 27.01.2022, 

účinnou dňa 08.02.2022 (ďalej len Zmluva o poskytnutí NFP), a čl. 13 „Zabezpečenie 
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pohľadávky, poistenie majetku  a zmluvné pokuty“ ods. 1 Prílohy č. 1 Zmluvy o poskytnutí 

NFP: Všeobecné zmluvné podmienky k Zmluve o poskytnutí nenávratného finančného 

príspevku, zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa zo Zmluvy o poskytnutí 

NFP vo forme vlastnej blankozmenky pre Poskytovateľa: Ministerstvo životného prostredia SR, 

Námestie Ľudovíta Štúra 1, 812 35 Bratislava, IČO: 42 181 810, v zastúpení Slovenská 

agentúra životného prostredia, Tajovského 28, 975 90 Banská Bystrica, IČO: 00 626 031 

(poštová adresa Slovenská agentúra životného prostredia, Sekcia fondov EÚ, Karloveská 2, 

841 04 Bratislava 4) pre projekt s názvom: „Výstavba zberného dvora v meste Strážske“, kód 

projektu v ITMS2014+: 310011AYL7. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Neprítomný: Vladimír Šandor 

 

P. Baánová predložila návrh na zníženie poplatku za komunálny odpad o 50 % pre poplatníka 

– fyzickú osobu, ktorá dosiahne vek 65 rokov a viac k 01.01. kalendárneho roka.  

Primátor - nebolo to prejednané na príslušnej komisii, predloženým návrhom sa budeme 

zaoberať na ďalšom zasadnutí MsZ..  

P. Baánová predložila návrh na zvýšenie jednorazovej sociálnej dávky. Je to potrebné 

prehodnotiť na komisii sociálnej pomoci a zdravotníctva. 

MUDr. Jurečková, PhD. sa pohoršenie a kriticky vyjadrila k tomu, že uvedený návrh nebol 

prerokovaný na komisii sociálnej pomoci a zdravotníctva a finančnej komisii. Tento materiál 

je hodný toho, aby sa prerokoval na komisiách, je to v kompetencii komisií. Poslanec má právo 

predkladať rôzne pozmeňujúce návrhy ale nie tak, ako to dnes predložila p. Baánová. Je to 

neférové a populistické. 

 

U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  2 7 6 / 2 0 2 3 

 

Záver rokovania vykonal primátor mesta, ktorý poďakoval prítomným za účasť a  rokovanie 

o 16,20 hod. ukončil. 

 

 

Mgr. Mária Hajdučková      Patrik Magdoško 

   prednostka MsÚ           primátor mesta 

 

Overovatelia:   Danka Baánová    PaedDr. Jana Dzurillová  


